安装使用要求

Installation Instructions Requirements

认证编号

CN2021C2304-000756-1

Certification No.

本产品经认证符合 CNCA-C23-01: 2019《强制性产品认证实施规则 防爆电气》的要求。

The product(s) is verified and certified according to CNCA-C23-01: 2019 China Compulsory Certification Implementation Rule on Explosion Protected Electrical Product.

1	¥	产品名称 Product 型号 Type	防爆标志 Ex Marking
	1	工业计算机	Ex ec IIC T4 Gc, Ex tc IIIC T85°C Dc
		BoX2 Extreme	

依据标准

GB/T 3836.1-2021, GB/T 3836.3-2021, GB/T 3836.31-2021

Series standards

安全使用条件

- 使用环境温度: -30°C≤Ta≤+70°C。

Specific conditions of safety use:

- 在爆炸性危险环境中安装/使用时,为避免静电电荷危险,请勿用溶剂或干布擦拭或清洁。
- 本产品只能在不超过 GB/T 16935.1 规定的污染等级为 2 的区域使用。
- 本产品仅能承受低能量冲击, 应正确安装使用。
- Rated ambient temperature range: -30°C≤Ta≤+70°C.
- To avoid electrostatic charge build-up, it must not be rubbed or cleaned with solvents or a dry cloth when installed/used within a potentially explosive atmosphere.
- The area the device is mounted in shall not be more than pollution degree 2, as defined in GB/T 16935.1.
- This equipment has been evaluated for low risk of mechanical impact and should be installed accordingly.

安装使用要求

Installation Instructions Requirements

Beijer Electronics Corp

产品上的符合性标志:

Compliance marks on product:

安装使用要求

Installation Instructions Requirements



中国强制性认证

China Compulsory Certification

CCC: 2021312304001087

Doc No.: MAEN249B

Approved: